
országgyűlési képviselő
Érkezett : 2012 JAN 2 3

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az ÚMVP keretében nyert buszokkal szállították az embereket a kormánypárt tűntetésre!?„

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hét végén több demonstráció volt a fővárosban, így került megrendezésre a kormány

melletti békemenet is . . A tudósításokból többféle információ látott napvilágot a résztvevők számát

illetően, azonban egy bizonyos, hogy vidéki településekről és a határon túlról is sokan érkeztek . Ezt

bizonyítja az ötvenhatosok terén parkírozó számos busz is, melyek közül sokaknak felt űnt az

erdőháti polgármesteri hivatal busza is, amin ott virított az Új Magyarország Vidékfejlesztési

Program logója .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

Ön szerint helyénvaló az, hogy az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program keretén

belül nyert kisbuszt nem arra a célra használják, melyre eredendően szánták azt?

Mi a véleménye arról, hogy demonstrációra való személyek szállítására használták a

pályázaton nyert járművet?

Várom megtisztelő válaszát!

Írásbeli választ ieénvl8 kérdés

Budapest, 2012 . január 23 .

. Oláh Laj'ös
országgyűlési képviselő
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